



STYRELSEMÖTE 2017-07-10

Plats: Familjen Bornerberg, Långviken 60

Tid: 19.00

Närvarande: Mattias Borneberg, Markus Nyström, Henrik Tjärnström

1. Mötet öppnas

2. Val av mötesfunktionärer

- a. Ordförande: Mattias Bornerberg
- b. Sekreterare: Mattias Bornerberg
- c. Justerare: Markus Nyström och Henrik Tjärnström

3. Föregående protokoll

- a. Verksamhetsplan och budget för 2017
Budget: Mattias talar med TC, Maria med fotbollen, Markus med skidor och vi alla rapporterar till Henrik. Frågan är vilka kostnader som kan tänkas komma under hösten 2017?
- b. Inventarielista: Mattias och Markus har påbörjat arbetet med inventarielistan och skickar den till Henrik när den är klar. Produkter med ett värde under 1.000:- listas ej.
- c. Frågan bordläggs tills vidare
- d. Föreningsfest – Frågan bordläggs till nästa möte
- e. Minnesfonderna – Mattias tar fram marknadsföringsmaterial, marknadsför detta på Anslagstavlan på Facebook och tar emot anmälningar på kandidater.
- f. Skidspåret:
 - Styrelsen beslutade att köpa in en bra spårkalle från Snowmover och vi får 10.000:- i bidrag från Umeå Kommun. Spårkallen köps in i september/oktober 2017 när säsongen är på gång.
 - Barken är levererad från Norra Skogsägarna enl. tidigare styrelsebeslut och har delvis fördelats på motionsslingan. Styrelsen beslutar att anställa en sommarjobbare ytterligare några dagar för att färdigställa arbetet.
 - Bidrag har beviljats till nya LED-armaturer till motionsslingan till 100% av kostnaden. En lämplig armatur som passar befintliga fästen skall köpas in, Markus talar med Rödåsels idrottsklubb om hur montaget kan lösas. Frågan lyfts på nästa styrelsemöte

4. Uppföljning av pågående/aktuella ärenden

- a. Minigolfen:
Verksamheten är igång sedan den 23 juni och går bra.
Flaggor: Nya flaggor, linor och knapar är inköpta och skall monteras.
Flaggstängernas fästen måste dock riktas och Markus talar med Sundlingska c/o Olof Vesterberg om vi kan dela på kostnaden?
- b. Nolia – städning/bemannning:
En lista är skapad av Markus och bemanningen skall lösas under juli månad – städning skall ske den 4-13 augusti.



- c. Halvmaraton 12 augusti
 - Allt går enligt plan, lite färre anmälda jämfört med samma tid tidigare år.
- d. Mountainbike-tävling
 - Det blir ingen tävling i år – ev. organiserad gruppträning längst den tilltänkta tävlingsbanan under hösten 2017?

5. Ekonomi

- a. Bidrag:
 - Bidrag för driften av Klacken och stödet till bussar till isbanan har betalats ut.
- b. Fakturor/kvitton:
 - Fungerar bra men diskussioner runt hanteringen av alla kvitton från tankningar är fortfarande något som bör bli bättre.
 - Kvitton från tankningar: Driftgruppen för isbanan och de som arbetar med skidspår och fotbollsanläggning har styrelsens förtroende. Till nästa år måste vi bestämma hur det ska gå till med redovisning av tankning så att alla gör likadant.
- c. Medlemsavgifter 2017 – uppföljning
 - Vi måste tyvärr fortsätta att tjata på medlemmar och ansvariga ledare om att medlems- och träningsavgifterna måste in. Det ska vara möjligt att prova att vara med men efter tre gånger måste man betala, annars får man inte delta. Viktigt ur försäkringssynvinkel. Maria tar fram en informationslapp om hur det funkar och vad man ska göra för att kunna betala.
- d. TAIK har två kontantkassor. Måste kontrollera att de inte innehåller pengar som bli ogiltiga – pågående ärende.

6. Sektionerna, avrapportering

- a. Träningscenter:
 - Offert finns för en ljudanläggning. Helena Svensson har uppmanats att kolla så att offerten är vad TAIK TC behöver och inte något extra för bygdegårdens skull. Om det blir inköp ska det vara TAIK:s utrustning så att vi kan flytta till Klacken utan problem. Pågående ärende.
- b. Skidor:
 - Ledare ska rapportera till Markus hur det gått med inbetalningar. Pågående ärende.
 - Det ska planeras in en arbetsdag för spåret till hösten. Bordläggs
- c. Fotboll:
 - Ett sektionsmöte har hållits. Håller på att skriva klart dokumentation kring HTF-samarbetet. Möte ska hållas med styrelserepresentanter från Flurkmark och Hissjö. Viktigt ingångsvärde i detta är att TAIK vill ha ett levande Klacken varför det inte är OK om all fotbollsträning ska ske i Hissjö. Mattias och Maria kommer på ett ev. möte som arrangeras. Pågående ärende.
 - Ett investeringsbidrag skall sökas till 2 st 5-manna mål a` 12.000:- / st (ca) – Markus hör med SISU i första hand (2017?) och Umeå Kommun i andra hand (inköp 2018)
- d. Friidrott:
 - Intresset för Tavelsjö Halvmarathon är fortsatt relativt stort.
- e. Skridskor:
 - Förslag att skridskotävlingen nästa år även har en barntävling. Pågående ärende.



- f. Cykel
 - Planeras för tävling nästa år (2018)
 - Träningar kommer ev. att starta upp under hösten.
 - Det finns en Facebook-grupp cykla i Tavelsjö

7. Övriga frågor

- a. Idrottshallen

Styrelsen tycker att det är ok att Ulla Blomqvist driver frågan vidare gentemot kommunen. Pågående ärende.
- b. TAIKs hemsida:
 - Maria har tittat över vilka sidor TAIK har på internet. Det är inte logiskt, inte uppdaterat. Styrelsen beslutar att ta upp detta som en egen punkt under nästa möte. Bordläggs till nästa möte.
- c. Mattias ska ta fram ett förslag till brev till våra medlemmar och boende i Tavelsjöbygden för att uppmuntra till att komma in med förslag på vad man vill att TAIK ska göra. Pågående ärende.

8. Nästa styrelsemöte

- a. Nästa styrelsemöte är den 21 augusti kl: 19:00 på Klacken

Protokollet skrivet av:

.....
Mattias Börnerberg

Justerat av:

.....
Henrik Tjärnström

.....
Markus Nyström